
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

seje sveta KS Cesta, v petek, 27.02. 2020 ob 19.00, v prostorih Doma krajanov Cesta.  
Prisotni:  

- člani sveta KS: Erik Štrukelj, Rok Vidic, Matej Štokelj, Dominik Pizzoni, Samo Valič, Andreja Štor 
in Nataša Soban 
- Aleksander Batič – predstavnik Balinarskega kluba Cesta 
Dnevni red: 
1. Izbira materiala za pokritje igralne površine balinišča, 
2. Aktivnosti Telekoma glede izgradnje optike v vasi Cesta,  
3. Vzdrževalna dela na lastnini KS Cesta, 
4. Ukinitev dela javne poti JP 501 621 (Meklavše), 
5. Prestavitev ekološkega otoka na avtobusni postaji Cesta, 
6. Razno
Ad 1: 
Odločili smo se za nakup podloge – gumene mase za pokritje igralne površine balinišča, debeline 
1cm. Barvo bomo izbrali ob vpogledu vzorcev.  
 
Ad. 2: 
Dogovorjen je sestanek in predstavitev poteka izgradnje optike v vasi Cesta, ki bo v ponedeljek, 
2.3.2020 ob 17.00 v prostorih Krajevne skupnosti Cesta v domu krajanov. 
 
Ad. 3: 

Zamenjali bomo senčila v prostorih Doma krajanov, Cesta 94/a. 
Izvede se popravilo vhodnih vrat v prostorih stare krajevne skupnosti, Cesta 47, te prostore je 
občina Ajdovščina postavila kot prioriteto za prodajo . 
 
Ad. 4: 

Obravnavali smo sklep Občine Ajdovščina z dne 17. 2. 2020 za ukinitev javne poti JP 501 621 
»Meklavše« iz kategorizacije javne poti. Glede na to, da se na omenjenem odcepu ceste, katera 
poteka po privatnem ozemlju ne odvija veliko prometa in ne moti dostopa do parcel drugih 
lastnikov, svet KS Cesta nima pripomb in zadržkov za njeno ukinitev statusa javne poti. Prav tako 
pa smatramo, da Svet KS Cesta nima pravne podlage za nasprotovanje ukinitve omenjene poti. 
 
Predlagamo pa, da se oba lastnika omenjenih parcel  v KO 2391Vipavski Križ,1584/11 in 1534 
dogovorita o morebitni souporabi in tako izboljšata pogoje sobivanja. 
 
Ad. 5: 

Odločili smo se, da ekološki otok pri avtobusni postaji zaenkrat ostane na mestu kot je.  
 
Ad. 6: 

Člani sveta KS se strinjamo z organizacijo predstave Društva gospodinj in dramske skupine 
Planina, ki bo v jesenskem času letos. Predvideva se tudi potopis. 
 

Zaključeno ob 20.45. 

Predsedujoči: 
Erik Štrukelj 

Zapisala: 
Nataša Soban 


